

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
301439587	PRADALU	18, 25	13-11-2009	甘傳華 中國內地 湖北省 咸寧市 咸安區溫 泉萬年街 38 號	不適用
301525941	海里子	20	01-04-2010	席振 中國內地 四川省 西充縣 車龍鄉席 家溝村 4 組 16 號	NIL
301900421AA	· SEED CANDY	7 30	08-03-2013	Brandmark International Limited C/- Century Plaza Group, Level 53, 101 Collins Street, Melbourne, Victoria, 3000, AUSTRALIA	DLA Piper Hong Kong 17th Floor, Edinburgh Tower, The Landmark, 15 Queen's Road, Central, HONG KONG

公報編號 Journal No.: 533 公布日期 Publication Date: 21-06-2013

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

302372580



15-03-2013

YU SHUK PIK 27 B AVALON 17-19 TAI HANG

ROAD, CAUSEWAY

BAY, HK

YU SHUK PIK

27/F FLAT B, AVALON 17-19 TAI HANG ROAD, CAUSEWAY

BAY, HK

302454886

18, 25, 35

15-03-2013

Limited Portcullis TrustNet (BVI)

Limited,

Portcullis TrustNet

Chambers, P.O.

Box 3444, Road Town, Tortola,

VIRGIN ISLANDS,

BRITISH

Known Well World S. W. Wong & Associates 16th Floor, Wincome

Centre, 39 Des Voeux Road Central, Central, HONG